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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:846 Småskalig vattenkraft

Riksdagen beslutade i januari 2018 om nya regler för vattenkraft. Ambitionen 
med beslutet var att uppfylla de krav som följer av EU:s ramvattendirektiv. I 
riksdagens beslut, liksom i regeringens proposition, framgår att Sverige ska 
nyttja alla de undantag i EU-reglerna som är möjliga. I praktiken handlar det 
bland annat om att alla vattendrag som kan bör klassas som kraftigt modifierat 
vatten (KMV).

Efter att beslutet trätt i kraft har det senare visat sig att riksdagens beslut om att 
värna och utveckla vattenkraften inte fått fullt genomslag hos berörda 
myndigheter. Våren 2020 fattade riksdagen ett beslut om ett tillkännagivande 
att regeringen särskilt skulle ta sig an och värna den småskaliga vattenkraften.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit, och avser att vidta, för att leva upp till 
förslagen i propositionen och beslutet i riksdagen om att nyttja samtliga EU-
undantag såsom att regelmässigt KMV-klassa vattendrag och därmed värna och 
utveckla småskalig vattenkraft?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-03
Besvaras senast
2020-12-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


